
 
 
 
 
 
 

Till Umeå kommunfullmäktige, 2023-02-23 

Fråga till Moa Brydsten (S), ordförande i för- och grundskolenämnden: 

Är tjänsteresor till Hanoi förenligt med Umeå kommuns 
klimatmål? 

I projektet ” En skola för hållbar utveckling” flyger För - och grundskolenämndens ordförande 

Moa Brydsten (S), vice ordförande Maria Lindvall (L) samt ett antal tjänstepersoner och 

rektorer till Hanoi nu i februari. Genom att flyga Umeå - Hanoi tur och retur så bidrog denna 

resa med koldioxidutsläpp på cirka 3 ton koldioxid per person. Varje person i Umeå har ett 

genomsnittligt utsläpp på cirka 10 ton koldioxid per år. Vi har ett gemensamt taget beslut i 

Kommunfullmäktige om att uppfylla Parisavtalets 1,5 graders målet, vilket innebär att varje 

person behöver minska koldioxidutsläppen. 

Fråga  

Rent konkret, hur bidrog en flygresa Umeå - Hanoi tur och retur, till för- och 

grundskolans hållbara utveckling och klimatmålet att reducera 

koldioxidutsläppen i Umeå kommun? 

Åsa Bäckström 
Vänsterpartiet   


